
De Sportraad doet rondje langs 
de velden 
In de afgelopen jaren heeft de 
Sportraad Delft maar liefst 26 
sportverenigingen bezocht. Het 
is soms een uitdaging om een 
geschikte datum te vinden en 
tijdige reacties op onze e-mails 
te ontvangen.

Toch worden we door 
de verenigingen die we 
bezoeken vaak enthousiast 
ontvangen, en onze inzet 
wordt gewaardeerd. Onlangs 
brachten we een bezoek aan 
Vitesse Delft, Ariston ’80 en 
Sweti Day Badminton. Tijdens 
deze bezoeken luisteren we 
naar de uitdagingen van de 

clubs en onderzoeken we 
hoe de Sportraad hen kan 
ondersteunen. 

Vaak spelen er vragen rondom 
het werven en behouden 
van leden of het vinden van 
voldoende vrijwilligers, maar 
ook over de huur of de kosten 
van de accommodaties.

Op deze manier proberen wij 
als Sportraad een verbindende 
rol te vervullen. Wilt u ook dat 
wij binnenkort langskomen? 
Stuur dan een e-mail naar 
bericht@sportraadvandelft.nl.

Algemene Ledenvergadering 
Sportraad
De Sportraad van Delft 
organiseert op maandagavond 
18 november haar Algemene 
Ledenvergadering (ALV) met 
aansluitend een Sportcafe over 
sportsubsidie. 

Aanvang vergadering: 
19:30 uur. Inloop vanaf 
19:15 uur. De vergadering 
zal worden gehouden 
bij de korfbalvereniging 
Fortuna, gelegen aan de 
Schoemakerstraat 340 te Delft.  

Behalve het verslag van 
de vorige vergadering en 
de begroting 2025 is het 
belangrijkste agendapunt 
de evaluatie Sportweek 
door Sjoerd Griffi  oen, 
verenigingsondersteuner van 
Delft voor Elkaar. 
Het bestuur van de Sportraad 
van Delft hoopt vele leden en 
belangstellenden te mogen 
begroeten op maandag 
18 november 2024 bij 
korfbalvereniging Fortuna! 

Sportcafe over Subsidies en Maatschappelijke 
Impact van Sport en Bewegen
Op maandagavond 18 
november staat het Sportcafé 
in Delft in het teken van een 
inspirerende bijeenkomst over 
de maatschappelijke waarde 
van sport en de kansen op 
subsidie om sportinitiatieven te 
versterken. Sport en beweging 
brengen mensen niet alleen 
fysiek bij elkaar, maar dragen 
ook bij aan vitaliteit, plezier, en 
de leefbaarheid van de stad. In 
steden zoals Delft maakt sport 
een verschil: het verhoogt de 
sociale cohesie, ondersteunt 
duurzaamheid, en maakt de 
stad aantrekkelijker voor álle 
inwoners – ook voor diegenen 
die extra ondersteuning nodig 
hebben. 

Tijdens deze bijeenkomst 
zal Ben Moonen, oprichter 
van Sportsubsidie.nl, een 
presentatie geven. Met ruim 21 
jaar ervaring in het ondersteunen 
van sportorganisaties in hun 
zoektocht naar de juiste 
fi nancieringsmogelijkheden, 
heeft Ben een schat aan 
praktijkkennis opgebouwd. 
Hij zal inzicht bieden in de 
vele mogelijkheden voor 
sportorganisaties om subsidie te 
verkrijgen voor uiteenlopende 
doelen, van de aanschaf 
van trainingsmaterialen 
en verduurzaming 
van accommodaties 
tot de organisatie van 
sportevenementen.

Wat kun je verwachten?
In deze sessie worden 

sportverenigingen en andere 
initiatieven meegenomen in 
de wereld van sportsubsidies. 
Je leert welke subsidies 
beschikbaar zijn op landelijk 
en gemeentelijk niveau, hoe 
je deze kunt aanvragen, en 
welke kansen er liggen binnen 
het subsidiestelsel. Ook is 
er specifi eke aandacht voor 
de gevolgen van de recente 
kabinetsbezuinigingen en de 
toekomst van de BOSA-regeling.

Daarnaast biedt de avond 
ruimte voor interactie en 
praktische ondersteuning. 
Tijdens het vragenuurtje kunnen 
deelnemers hun subsidie-
ideeën of conceptaanvragen 
bespreken met Ben en andere 
experts uit het veld. Dit is dé 
kans om directe feedback te 
krijgen en om jouw aanvraag te 
versterken. Heb je al een casus 
of idee? Stuur deze dan van 
tevoren in, zodat we optimaal 
kunnen helpen.

Praktische details
De bijeenkomst vindt plaats 
bij Korfbalvereniging Fortuna 
aan de Schoemakerstraat 340 

in Delft. De avond start met de 
Algemene Ledenvergadering 
(ALV) om 19:30 uur, waarna het 
Sportcafé om 20:00 uur begint. 
Voor meer informatie kun je 
terecht op 
www.sportraadvandelft.nl.

Met de juiste aanpak kunnen 
sportverenigingen in Delft 
en omgeving optimaal 
gebruikmaken van de 
beschikbare fi nanciële middelen, 
wat bijdraagt aan een sterkere 
sportinfrastructuur en een 
hogere sportdeelname in de 
regio. Kom langs en ontdek hoe 
jouw vereniging kan bijdragen 
aan een vitaal en leefbaar Delft!

Zilveren sportspeld voor Jaap Roos van de Delftse 
Bridge Club
Tijdens de clubavond op 
22 oktober werd de Delftse 
Bridgeclub (DBC) aangenaam 
verrast door een speciaal 
bezoek van wethouder van 
Sport, Karin Schrederhof, 
en Guus Heemskerk van de 
Sportraad Delft. Zij waren 
aanwezig om de zilveren 
sportspeld van de gemeente 
Delft en de Sportraad uit te 
reiken aan Jaap Roos, samen 
met een oorkonde en een 
prachtig boeket.

Jaap ontving deze eervolle 
onderscheiding vanwege zijn 
indrukwekkende 28 (!) jaar als 
secretaris van het bestuur van 
DBC. In haar toespraak prees de 
wethouder vooral zijn toegewijde 
inzet, met name tijdens de 
uitdagende coronaperiode. Een 
welverdiende erkenning voor 
“onze” Jaap!

De Delftse Bridge Club is de 
oudste bridgeclub in Delft (dit 

jaar maar liefst 90 jaar oud). 
Kenmerkend voor DBC is dat 
ongeveer de helft van het aantal 
leden in landelijke competities 
speelt. 

Elke dinsdagavond komt de 
club bijeen in De Ruimte aan de 
Mercuriusweg 1 en wordt er in 
een ontspannen en gezellige 
sfeer gespeeld.

Vacature Voorzitter Sportraad 
van Delft!
Na vele jaren van 
voorzitterschap heeft Cees van 
Velzen aangegeven het stokje 
graag te willen overdragen. We 
zijn daarom opzoek naar een 
nieuwe voorzitter die de stem 
van de Delftse sportclubs 
en -verenigingen wil zijn en 

hen vertegenwoordigt in het 
publieke domein. We drinken 
graag een bakje koffi  e met 
geïnteresseerden. 

Meer informatie staat op onze 
website: 
www.sportraadvandelft.nl

BOSA: een van de 
subsidiemogelijkheden 


